

כפיר כדאי להזכיר

כפיר هنا لنذكر

Cfir is here to remind you



להזכירכם!

מתאריך ה-16.2.23, כ"ה בשבט תשפ"ג, לא ניתן יהיה לקנות ולהשתמש בכרטיס נייר לנסיעה בודדת. לנוחיותכם ניתן לרכוש רב קו אנונימי במכונות הכרטיס, ולהטעינו בנסיעה בודדת בטרם השימוש.

يرجى الملاحظة

اعتبارًا من 16.2.23, لن يكون من الممكن شراء تذكرة ورقية لرحلة واحدة. لراحتك, يمكنك شراء بطاقة مجهولة متعددة الخطوط من ماكينات بيع التذاكر, وشحنها في رحلة واحدة قبل استخدامها.

For Your Information

Starting from 16.2.23, it will not be possible to buy a paper ticket for a single trip. For your convenience, you can purchase an anonymous Rav-Kav at the ticket machines, and charge it in a single trip before use.

נוסעות ונוסעים יקרים, שימו לב!

דגשים על תיקוף נסיעה נכון ברכבת הקלה

- **תיקוף עבור מספר נוסעים באותו רב קו:** תשלום על מספר נוסעים באותו כרטיס רב-קו, אפשרי רק באוטובסים ולא ברכבת הקלה. למעט אם ביצעתם תיקוף של מספר נוסעים בקו אוטובוס שמאפשר נסיעת מעבר לרכבת הקלה בתוך של כ-90 דקות מהתיקוף הראשון. במקרה זה תיקוף מספר הנוסעים יכובד.
- יש לתקף את כרטיס רב-קו/יישומון בכל נסיעה, גם אם באמצעותכם חוזה חופשי (חודשי, שבועי וכד') או נסיעת מעבר.
- יש לשמור את כרטיס הרב-קו/תיעוד מהתיקוף ביישומון לביקורת עד ליציאה מתחום התחנה.
- **תיקוף באמצעות הסלולר ביישומון:** יש לתקף בתחנה טרם הכניסה לרכבת או בתחילת הנסיעה. ניתן לתקף עבור מספר נוסעים ביישומון.

Dear passengers

- **Validation for several passengers in the same Rav-Kav:** Payment for several passengers on the same Rav-Kav ticket is only possible on buses and not on the light rail. Except if you have validated several passengers on a bus line that allows travel over the light rail within 90 minutes of the first validation. In this case, the validation of the number of passengers will be respected.
- The Rav-Kav card/Application must be validated every time you travel, even if you use a free contract (monthly, weekly, etc.) or transit travel
- The Rav-Kav card/documentation from the validation in the application must be kept for review until leaving the station area.
- **Validation using the mobile phone in the application:** Must be valid at the station before entering the train or at the beginning of the journey. Can be valid for multiple passengers in the app.

أيها الركاب الأعزاء ،

- **التحقق من صحة العديد من الركاب في نفس راف كاف:** الدفع للعديد من الركاب على نفس تذكرة راف كاف ممكن فقط في الحافلات وليس على القطار الخفيف. إلا إذا قمت بالتحقق من صحة العديد من الركاب على خط الحافلات الذي يسمح بالسفر عبر القطار الخفيف في غضون 90 دقيقة من التحقق الأول. في هذه الحالة, سيتم احترام التحقق من صحة عدد الركاب.
- يجب التحقق من صحة بطاقة Rav-Kav / التطبيق في كل مرة تسافر فيها, حتى إذا كنت تستخدم عقدًا مجانيًا (شهريًا, أسبوعيًا, إلخ) أو السفر العابر
- يجب الاحتفاظ بطاقة راف كاف / وثائق التحقق من صحة الطلب للمراجعة حتى مغادرة منطقة المحطة.
- **التحقق باستخدام الهاتف المحمول في التطبيق:** يجب أن يكون ساري المفعول في المحطة قبل دخول القطار أو في بداية الرحلة. يمكن أن تكون صالحة لعدة ركاب في التطبيق.

Please note!

A passenger who is found without a travel card or a card that is not legally valid will be charged an increased charge.

انتبه!

سيتم فرض رسوم إضافية على الراكب الذي يتم العثور عليه بدون بطاقة سفر أو بطاقة غير صالحة

שימו לב!

נוסע שימצא ללא כרטיס נסיעה או כרטיס שלא תוקף כדאי יחויב בחיוב מוגדל.